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Aan: Procedurecommissie <procedurecommissie@flevoland.nl> 
Onderwerp: Verzoek agenda EMS commissie 
 
Geachte leden Procedurecommissie, 
 
Naar aanleiding van het bundelen van alle samenwerkingsverbanden in een agendapunt in de 
commissie EMS hebben de leden een verzoek. 
 
Tot nu toe is dit agendapunt aan het einde van de vergaderingen, dit is dan ook in veel gevallen laat 
in de avond, ook als de andere agendapunten uitlopen. Deze hebben vaak tijden van 60 tot 90 
minuten met soms uitloop. 
 
In de praktijk blijkt de aandacht voor deze vaak minder tijd vragen dan de andere agendapunten. 
Het zijn meestal mededingen met korte vragen aan GS, met ook korte antwoorden. 
 
Het verzoek is om dit agendapunt naar voren te halen, en zo ook de aandacht voor de 
samenwerkingsverbanden beter onder de aandacht van de Statenleden te houden. 
 
Met vriendelijke groeten 
 
John Cocu 
SP Fractie Flevoland | j.cocu@flevoland.nl 


